



Hello, 北京欧盟画展 Hello, Beijing EU Art Exhibition





2020 欧盟"梦想中欧"青少年绘画展继去年从天津启程之后,先后到了郑州、西安、广州。今天来到了北京,在"Hello Mart"哈噜玛特购物中心与京城市民见面。通过画展人们可以了解到欧洲孩子眼中的中国和他们对环保健康的理解,同时给购物客人和孩子带来了国际文化气息。

展览至少持续到 1 月 31 日。每天上午 10 点至晚上 10 点可以自由观赏。

本画展是由欧盟驻华代表团主办,中国和平发展基金会协办,《世界中国》杂志社承办。自2011年立项以来,每年在国内各地举办。此次欧盟青少年绘画展展出来自保加利亚、斯洛文尼亚、希腊、比利时、斯洛伐克、德国、匈牙利、丹麦、立陶宛9个欧盟国家的166幅绘画作品。





The 2020 EU "Dreams of Europe and China" Children's Painting Exhibition, after the opening in Tianjin last year, was exhibited in Zhengzhou, Xi'an and Guangzhou. I came to Beijing today and met with Beijing residents at the "Hello Mart" Shopping Center. Through the exhibition, people can learn about China in the eyes of European children and their understanding of environmental protection and health. At the same time, the exhibition brings an international cultural atmosphere to the shoppers.

The exhibition lasts until January 31. Open from 10 am to 10 pm every day.

This painting exhibition is sponsored by the EU Delegation to China, co-organized by the China Foundation for Peace and Development, and undertaken by the "World and China" magazine. Since the establishment of the EU "Dreams of Europe and China" Children's Painting Exhibition in 2011, it has been held in various parts of the country every year. The EU Children's Painting Exhibition exhibits 166 paintings from 9 EU countries including Bulgaria, Slovenia, Greece, Belgium, Slovakia, Germany, Hungary, Denmark and Lithuania.